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Vragen van de leden Smaling en Paulus Jansen (beiden SP) aan de Minister 
en de Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het MIRT-project 
sneltram Utrecht CS-De Uithof (ingezonden 21 maart 2014). 

Vraag 1
Heeft u ervan kennisgenomen dat het Bestuur Regio Utrecht van plan is om 
de sneltram Utrecht CS-Uithof, een MIRT-project in de uitvoeringsfase, ’s 
avond na 21:30 uur en in het weekend niet te laten rijden?1 

Vraag 2
Is het gebruikelijk dat hoogwaardig en snel openbaar vervoer, aangelegd met 
€ 110 miljoen rijkssubsidie, ’s avonds en in het weekend ongebruikt blijft 
staan? Vindt u dit acceptabel? 

Vraag 3
Zijn er in het kader van de rijksbijdrage afspraken gemaakt over de bedie-
ningstijden van de toekomstige Uithoflijn? Zo ja, welke? Zo nee, bent u bereid 
om in overleg met het Bestuur Regio Utrecht (BRU) te bevorderen dan wel af 
te dwingen dat de reizigers tussen Utrecht CS en De Uithof ook in de 
avonduren en in het weekend kunnen profiteren van de voordelen van de 
sneltram (kortere overstap Utrecht CS, kortere reistijd, hoger comfort) ten 
opzichte van de bus?

1 «Benutten en doorrijden; OV-streefbeeld 2020», Bestuur Regio Utrecht, 5 februari 2014, p.29.
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